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Udtalelse om anbefalinger fra arbejdsgruppen til skybrudsløsning i Damhusområdet  

Teknik- og Miljøforvaltningen og Vanløse Lokaludvalg nedsatte i foråret en fælles arbejdsgruppe, 
der fik til opgave at gennemgå de forskellige alternativer, der har været i spil i forbindelse med valg 
af skybrudsløsning for Damhusområdet. 

I lokaludvalget var der bred enighed om, at deltage i arbejdsgruppen med ønsket om at ændre det 
oprindelige forslag fra skybrudskonkretiseringen for København Vest, hvori Damhusområdet 
indgår. Lokaludvalget var uenige i det oprindelige forslag, bl.a. fordi det ikke lever op brugernes 
daglige færd og brug af Damhusområdet.  

Såvel Damhusengen og og Damhussøen ønskes som udgangspunkt bevaret, som de er i dag. 

Vi har været glade for at deltage i arbejdsgruppen. Arbejdet har været tilrettelagt tilfredsstillende og 
anvendelsen af den nye antropologiske metode, har dokumenteret borgernes faktiske brug og 
veneration for området. Undersøgelsen viser, at udvalgets forslag til løsning ”puslespillet” har en 
bred forankring hos brugerne. 

Vi er også godt tilfredse med den valgte løsning, og vi står inde for arbejdsgruppens anbefalinger i 
bilag 1 til indstillingen. Den nye løsning imødekommer en stor del af de prioriteringer, vi har lagt til 
grund for vores forslag til løsning, herunder bl.a. at Damhuseengen stort set bevares, som den er i 
dag. Hvad angår Damhussøen ser vi helst, at søen også bevares med et uberørt søspejl. Men vi kan 
acceptere miniregnvandsparken, da den er flyttet, og nu har en beliggenhed ved Roskildevejen, 
hvilket skaber mulighed for passage til Vigerslevparken. 

Endelig glæder vi os til at deltage i det videre arbejder med konkretiseringerne af løsningerne, når 
vi kender resultatet af kapacitetsprojektet for Harrestrup Å.  

På arbejdsgruppens vegne 

Bent Christensen 
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